



Yichu Zhang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- General corporate

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Zhang joined Han Kun Law Offices in June 2024. Prior to that, Mr. Zhang worked at Global Law Office and Shearman & Sterling LLP Shanghai Representative Office.

Mr. Zhang specializes in venture capital and private equity, mergers and acquisitions, capital markets, and general corporate matters. His legal services include due diligence, drafting and reviewing transaction documents, corporate compliance, and legal research on various aspects of PRC laws and policies.

EDUCATION

Mr. Zhang received a bachelor's degree in law and a bachelor's degree in business administration from Tsinghua University in 2021. He also received an LL.M. degree from the University of Pennsylvania Carey Law School in 2023.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

Member of the New York State Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张一初

北京

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 资本市场
- 一般公司事务

工作经历

张一初先生于 2024 年 6 月加入汉坤律师事务所。在此之前，张一初曾先后在北京市环球律师事务所和美国谢尔曼•思特灵律师事务所驻上海代表处工作。

张一初先生的主要执业领域为风险投资和私募融资、兼并和收购、资本市场和一般公司事务，主要负责尽职调查、交易文件起草与审阅、公司合规以及法律和政策研究等工作。

教育背景

张一初先生于 2021 年获得清华大学法学学士学位和工商管理学士学位，后于 2023 年获得宾夕法尼亚大学凯里法学院法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格
美国纽约州律师执业资格

工作语言

中文、英文